
Drøbak Rotary  30. mai, 2018 

Tilstede: Erling, Thore, Ola Petter. Ragnar, Arne, Paul-Bjarne, Halvard,  Svein Q, Astrid 

 

Erling åpnet og Thore fikk gratulasjon for fødselsdagen sin. 

3. min. Thore fortalte om planer for Kolbotn Tigers (Idrettspiker) og deres reise til Kina. Blir 

finansiert av ulike organisasjoner. ICHI. 

Halvard snakket om planer for sitt Presidentår.  Han er tidligere Guvernør i et annet distrikt 

og hadde kanskje ikke planer om mer ledelse, men påtar seg oppgaven. 

Det er 50 års jubileum neste år og det må vi feire. 40 års jubileet hadde vi på Folkvang. 

Viktig å få med flere medlemmer. Og de nye medlemmene må tas vare på – de må føle seg 

velkomne! 

Hva kan vi ellers gjøre for å få – og gi mer inspirasjon? Kanskje inkludere Rotary litt mer  i 

møtene? Fortelle hva Rotary har oppnådd – og hva de ulike klubber/Distrikter holder på 

med.  

Og kanskje bør talerne snakke litt høyere slik at vi får med oss hva som blir sagt?? 

Tur til Stortinget – hvem blir med? Kan ikke arrangere tur dit hvis vi blir få deltagere. Kanskje 

vente til høsten? Skal ektefeller/partnere bli med? 

Mange forslag/innspill kom – men jeg klarte ikke høre alt – da vi satt i Kumlegaardens 

bakgård og dermed ikke kunne snakke så høyt. 

Men et hyggelig møte var det!!! 

 

Astrid U 

Ass. sekretær 

 

 

 


